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IN BEELD. “Een park om van te proeven”: drukke steenweg 
maakt plaats voor groene speelplek 

What’s in a name? Een afvaardiging van het stadsbestuur en 

buurtbewoners hieven zondagochtend het glas op het 

SteenWegPark, een prachtige speelplek op wat dik twee jaar geleden 

nog … een viervaksbaan was met dagelijks duizenden voertuigen. 

Wannes Vansina 30-06-24, Het Laatste Nieuws 

 

Tot twee jaar geleden raasde over de plek nog het verkeer, tot de opening 

op 4 juli 2022 van de Tangent en de bijhorende Margaretatunnel. Meteen 

werd het stuk Brusselsesteenweg opgebroken om plaats te maken voor 

groen. Zondagochtend vierde de buurt het nieuwe park van 7.400 m², met 

een speelzone, picknickruimte en veel groen om in te wandelen en te 

ontspannen. 



Het SteenWegPark werd ontworpen door studiebureau OMGEVING, met 

inspraak van de buurt. Zij bepaalden dat het park spelen, ontspanning en 

ontmoeting moesten faciliteren. Vandaar de speeltuin en een polyvalent 

grasveld om verschillende sporten te beoefenen; door het koude en extreem 

natte weer kon de graszone nog wel onvoldoende groeien. 

Op vraag van de jongeren kwam er dan weer podium, voor concerten of 

andere bijeenkomsten. Verder werd het park voorzien van enkele wadi’s om 

het water ter plaatse te laten infiltreren en een picknickzone. Het bestaande 

speelplein langs de Brusselsesteenweg werd behouden en geïntegreerd in 

het nieuwe park. 
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Aardbeien en frambozen 

Bezoekers werden getrakteerd op een glas en snoepfruit en dat was geen 

toeval. “Dit is een park om te proeven”, zegt schepen van Parken Patrick 

Princen. “Er werden aardbeien en frambozen aangeplant en in het najaar 

volgt de aanplant in samenwerking met Pomko van een boomgaard met 

appel- en perenbomen.” Totale kostprijs van de parkaanleg: 497.921,72 

euro, waarvan de Vlaamse overheid voor 225.000 euro subsidieerde. 



“Het nieuwe park zal een verademing zijn voor de buurt. Daar waar vroeger 

een drukke steenweg liep, kunnen buurtbewoners in de zomer meteen het 

verkoelende effect van het groen ervaren, nodig tijdens deze warme 

zomerdagen. We blijven in Mechelen inzetten op het ontharden van de 

stedelijke omgeving. Niet alleen goed voor de regulatie van warmte, maar 

ook voor de luchtkwaliteit en onze gezondheid”, aldus burgemeester Bart 

Somers. 
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De aanwezigen konden de aanleg smaken. “Dit is super”, lachen Alise 

Leclercq en Waihoi Tsang. Ze passeren er vaak met hun kindjes Liann (4) 

en Jo-Ann (2), onder meer om naar kinderdagverblijf Crème Crèche te gaan. 

“Het fijne is dat ze hier hun eigen ding kunnen doen, zonder dat we schrik 

moeten hebben voor auto’s. Hier zomaar passeren zonder te spelen, zal in 

de toekomst lastig worden.” Liann heeft al een duidelijke favoriet. “Het 

speelparcours”, lacht hij. 

Overbuurvrouw Anneleen Aerts, die de opening met dochters Julie (14) en 

Lotte (11) bijwoonde, is al even enthousiast. “Het is heel mooi geworden, ook 

met die korenbloemen aan het begin. We passeerden hier al vaak, maar tot 

nu toe stopten we niet. Het zou kunnen dat we de fiets voortaan even aan de 

kant zetten. Het is heel mooi geworden.” 



Ongerustheid 

Toch is er ook ongerustheid. “Onze tuin grenst aan het nieuwe park. 

Gisteravond zaten ze hier om 22.30 uur nog veel lawaai te maken, dus over 

mogelijke overlast is wel wat ongerustheid. We hadden het speelparcours 

liever iets verder van de huizen gezien”, vertelt Edith Waagner. “Anderzijds: 

vroeger konden we bijna niet buitenzitten van het lawaai van het verkeer. Dat 

verschil is wel heel positief.” 

Het blijft niet bij het SteenWegPark. Na de afbraak van de Postzegelbrug – 

dat zou omstreeks de jaarwisseling gebeuren – kan gestart worden met de 

aanleg van het Postzegelpark, dat met zijn 9.600m² nog een stuk groter 

wordt. Dat wordt meer ingericht op maat van jongeren. 


